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	Coram:  Deschamps, Fish and Karakatsanis JJ.
	
	Coram : Les juges Deschamps, Fish et Karakatsanis

	
	
	

	BETWEEN:

Canadian Wheat Board

Applicant

- and -

Albionex (Overseas) Limited, Pagnan S.p.A. and ConAgra Limited

Respondents
	
	ENTRE :

Commission canadienne du blé

Demanderesse

- et -

Albionex (Overseas) Limited, Pagnan S.p.A. et ConAgra Limited

Intimées

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal  and the motion for an extension of time to serve and file the response of ConAgra Limited are granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Numbers AI10-30-07365 and AI10-30-07368, 2011 MBCA 95, dated December 14, 2011, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel et la requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse de ConAgra Limited sont accueillies. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Manitoba, numéros AI10-30-07365 et AI10-30-07368, 2011 MBCA 95, daté du 14 décembre 2011, est rejetée avec dépens. 
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J.C.S.C.



